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 KS/2021:5  
 

§ 137 
Kommunledningen informerar  

 
Kommunchefen informerar 
 
Situationen med covid-19 pandemin är fortsatt lugn i kommunen.  
 
Rekrytering av ny VD till Möjligheternas hus AB är startad.  
 
Arbetet med våra deponier fortsätter enligt plan.  
 
Samtalen om nytt Räddningstjänstförbund fortsätter och kan närma sig ett beslut i 
frågan.  
 
Stöd från Omställningsfonden kommer användas i arbetsmiljöutbildning för 
chefer. 
 
Emmaboda kommun är nominerad som en av sex kommuner till årets 
kulturkommun 2021. 
 
Kommuntalen år 2022 för kommunerna i Kalmar län är färdigt. Emmaboda 
beräknas ta emot 3 anvisade personer.  
 
Länsstyrelsen har startat diskussioner kring ett Regionalt BRÅ 
(Brottsförebygganderåd). Kommunen kommer att var deltagare på olika nivåer i 
det regionala rådet men även bilda ett eget lokalt BRÅ. 
 
Svenska kraftnät har bjudit ni till en öppen informationsträff om den planerade 
nya 400 kV luftledning mellan Nybro-Hemsjö. 
 
Med anledning av Covid-19 pandemin blir det en julgåva istället för ett 
gemensamt julbord. 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att med kännedom anteckna informationen till protokollet 
____ 
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 KS/2021:8  
 

§ 138 
Budgetuppföljning 2021  

 
Chefsekonom Katarina Bondesson redovisar prognos för kommunens budget. 
Nämndernas prognos visar för Kommunstyrelsen + 1,5 Mkr, Bygg och Miljö, 
Teknik och Fritid och Bildningsnämnden +/- 0, socialnämnden -12,6 Mkr. 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att med kännedom anteckna informationen till protokollet 
____ 
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 KS/2021:8  
 

§ 139 
Ekonomisk information från Socialnämnden  

 
Ekonomisk information från socialnämnden föredras av socialchef Mikael 
Börjesson. Prognosen visar minus 12,6 mkr. 
Anledningar till budgetavvikelse presenteras och diskuteras. 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att med kännedom anteckna informationen till protokollet 
____ 
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 KS/2021:8  
 

§ 140 
Kommunstyrelsens detaljbudget 2022  

 
Bakgrund 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-21 om tilldelning av budgetramar till 
kommunens verksamheter. Kommunledningskontoret har för 2022 tilldelats 
57 599 tkr inklusive lönerevision 2021.  
Ärendets beredning 
Förslag till detaljbudget har arbetats fram i ett gemensamt arbete med samtliga  
avdelningar inom kommunledningskontoret. 
 
Förvaltningens förslag 
Förslag till detaljbudget ligger inom budgetram. 
 
Budgetförslaget är anpassat utifrån organisationen.  
 
Beslutsunderlag 
Budgetförslag kommunstyrelsen 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att fastställa föreslagen detaljbudget för kommunstyrelsen 2022 enligt tilldelad 
ram. 
____ 
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 KS/2021:38  
 

§ 141 
Uppdrag till Teknik- och fritidsnämnden att muntliga avtal ska vara 
skriftliga  

 
Bakgrund 
Föreningsrådet har inkommit med förslag att det ska vitas åtgärder för att 
säkerställa att avtal mellan föreningar och Emmaboda kommun skall finnas 
nedskrivna. 
 
Beslutsunderlag 
Föreningsrådets protokoll 2021-09-14 § 7  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att uppdra till Teknik- och fritidsnämnden vidta åtgärder för att säkerställa att 
avtal mellan föreningar och Emmaboda kommun finns nedskrivna 
 
att redovisning om avtalssituationen mellan föreningar och kommunen ges till 
kommunstyrelsen och föreningsrådet innan 2022 års utgång.  
____ 
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 KS/2021:354  
 

§ 142 
Förslag till förskrivningsanvisningar för kommuner i Region Kalmar  

 
Bakgrund  
Tekniska hjälpmedel är en insats enligt hälso- och sjukvårdslagen. Tolv 
kommuner i Region Kalmar samverkar genom en gemensam hjälpmedelsnämnd 
för att tillhandahålla hjälpmedelsservice. De berörda kommunerna är Borgholm, 
Emmaboda, Hultsfred, Högsby, Kalmar, Mönsterås, Mörbylånga, Nybro, 
Oskarshamn, Torsås, Vimmerby och Västervik. De samverkande kommunerna 
fastställer förskrivningsanvisningarna som därefter kan antas helt eller delvis av 
respektive kommun. Regionens kommuner eftersträvar en samstämmighet 
avseende förskrivningsanvisningarna, men då kostnader för hjälpmedel belastar 
förskrivande kommun, kan mindre variationer förekomma. 
 
Redogörelse för ärendet  
Individuella hjälpmedel förskrivs av hälso- och sjukvårdspersonal. 2019 
redogjorde ledningsgruppen för hjälpmedelsnämnden att det fanns många lokala 
tillägg till förskrivningsanvisningarna som gör att kommunerna skiljer sig åt 
gällande de anvisningar som tillämpas vid förskrivning. För att skapa samsyn och 
få en mer likvärdig tillämpning av förskrivningsanvisningarna mellan 
kommunerna, har nu ledningsgruppen tagit fram ett förslag på nya anvisningar. 
Syftet med dessa anvisningar är även att det ska skapas tydligare riktlinjer för 
förskrivarna. 
 
Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse från Hjälpmedelsnämnden 2021-05-17 
• Protokollsutdrag från Hjälpmedelsnämnden 2021-05-25 
• Framtida förslag till förskrivningsanvisningar för kommuner i Region Kalmar 
 
Socialnämnden beslutade 2021-09-22 § 79 
att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att godkänna förslaget 
till förskrivningsanvisningar för kommuner i Region Kalmar län då detta ger en 
mer likvärdig tillämpning och tydligare riktlinjer för förskrivarna 
att översända förslaget till förskrivningsanvisningar för kommuner i Region 
Kalmar för vidare handläggning 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIE BESLUTAR 
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att godkänna förslaget till förskrivningsanvisningar för kommuner i Region 
Kalmar län. 
____ 
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 KS/2021:206  

 
§ 143 
Antal ledamöter och ersättare samt indelning i valkretsar vid val till 
kommunfullmäktige 2022  

 
Bakgrund 
Länsstyrelsen i Kalmar län har inkommit med begäran om beslut på antalet 
ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige.  
Fullmäktige bestämmer hur många ledamöter som fullmäktige ska ha och ska 
bestämmas till ett udda tal (5 kap 5 § kommunallagen). 
Antalet ledamöter beräknas på grundval av uppgifterna i 
folkbokföreningsdatabasen den 1 mars året före valåret. 
 
Fullmäktige bestämmer även hur många ersättarna ska vara (5 kap 8 § 
kommunallagen). 
 
Beslut om antalet ledamöter och ersättare ska fattas före utgången av 
februari månad valåret och ska tillämpas först när val av fullmäktige hålls 
nästa gång i hela landet.  
Länsstyrelsen ska genast underrättas om båda besluten. 
 
Emmaboda kommuns fullmäktige består idag av 41 ledamöter och hälften så 
många ersättare dock minst två.  
 
Beslutsunderlag 
Länsstyrelsen Kalmar län - Antalet ledamöter och ersättare samt indelning i 
valkretsar vid val till kommunfullmäktige 2022 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktig besluta  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att antalet ledamöter i Emmaboda kommunfullmäktige ska vara oförändrat, 
innebärande 41 till antalet, till nästa ordinarie allmänna val 2022 
 
att antalet ersättare i Emmaboda kommunfullmäktige är oförändrat, innebärande 
hälften så många ersättare som ledamöter, dock minst två, till näsa ordinarie 
allmänna val 2022 
 
att meddela Länsstyrelsen Kalmar län om beslutet.  
____ 
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Yrkanden 
Jarkko Pekkala (S) yrkar att antalet platser i fullmäktige minska till 35 platser 
samt att ersättare ändras så det inte är oförändrat. 
 
Johan Karlsson (SD) yrkar bifall till Jarkko Pekkalas (S) yrkande. 
 
Leif Karlsson (M) yrkar avslag på Jarkko Pekkalas (S) yrkande och bifall till 
beredningens förslag.  
 
Johan Jonsson (C) yrkar bifall till kommunstyrelseberedningens förslag till beslut.  
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelseberedningens förslag mot Jarkko Pekkalas (S) förslag.  
Ordförande finner att Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut bifallits.  
 
Votering 
Ja till Kommunstyrelseberedningens förslag 
Nej till Jarkko Pekkalas (S) förslag 
 
Utfall votering Ja 6 st., Nej 7 st. 
____ 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktig besluta  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att antalet ledamöter i Emmaboda kommunfullmäktige ska ändras från 41 
ledamöter till 35 ledamöter till nästa ordinarie allmänna val 2022 
 
att antalet ersättare i Emmaboda kommunfullmäktige är hälften så många som 
ledamöter, dock minst två, till näsa ordinarie allmänna val 2022 
 
att meddela Länsstyrelsen Kalmar län om beslutet.  
____ 
 
Reservation  
Johan Jonsson (C), Emma Åhlander Hansson (M), Bo Sunesson (C), Leif 
Karlsson (M) Gull-Britt Hellborg (KD) och Bo Eddie Rossbol (-) reserverar sig 
mot beslutet till förmån till Kommunstyrelseberedningens förslag som inte 
bifallits.  
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 KS/2021:166  
 

§ 144 
Besvarande av Medborgarförslag - beslut från biblioteken  

 
Bakgrund 
2021-04-15 inkom det ett medborgarförslag från en kommuninvånare angående 
beslut från biblioteket. Medborgarförslaget har anmälts som inkommit till 
kommunfullmäktige 2021-04-26. 
 
Förslaget handlar om att beslut som tas på enskilda enheter på kommunens 
bibliotek i högre grad bör protokollföras hos kommunstyrelsen. Förslagsställaren 
exemplifierar med beslut angående öppettider, möblering och urval av böcker, där 
förslagsställaren även framför en uppfattning att försämringar har skett. 
 
Beredning 
Presidiet för bildningsnämnden har tagit upp ärendet på bildningsnämndens 
beredning 2021-08-16 och därefter slutbehandlat ärendet 2021-09-20. 
 
Bildningsnämndens yttrande 
Hur en enhet väljer att praktiskt organisera sin verksamhet bestämmer de som är 
utförare av verksamheten, inte de som fattar övergripande beslut om 
verksamheten. Helhetsansvaret vilar på ansvarig chef, i detta fall bibliotekschefen, 
och det är chefen tillsammans med den personal som arbetar närmast de uppgifter 
som ska utföras, som anses vara de som tillsammans är bäst lämpade för att 
hantera de avvägningar som ska göras för varje enskild del i verksamheten. 
Samtliga av de exempel som förslagsställaren tar upp är verksamhetens ansvar. På 
politiskt beslutsfattande nivå sker inte den typen av detaljstyrning. De politiskt 
valda beslutsfattarna styr främst biblioteksverksamheten med hjälp av budget och 
biblioteksplan. I biblioteksplanen finns framför allt övergripande mål, syfte och 
vision för biblioteksverksamheten. En ny biblioteksplan är för närvarande på väg 
att tas fram och förslag beräknas vara framtaget i år. 
Avslutningsvis uppmuntras förslagsställaren att kontakta bibliotekspersonalen om 
synpunkter önskas framföras på vilket utbud av böcker som efterfrågas, hur 
lokalerna kan göras mer funktionella eller om det i övrigt finns förslag som syftar 
till att i högre grad tillgängliggöra verksamheten. 
 
Bildningsnämnden beslutade 2021-10-14 § 75 
att ta remissvaret som sitt eget 
att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att anse 
medborgarförslaget besvarat 
 
Beslutsunderlag 
Remiss angående medborgarförslag – Beslut från biblioteket. 
Medborgarförslag – Beslut från biblioteket. 
Remissvar angående medborgarförslag – Beslut från biblioteket. 



                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   
Kommunstyrelsen Sammanträdesdatum                                                                      
                                                           2021-11-09 13 
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

BIN 2021-10-14 § 75 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att med hänvisning till bildningsnämndens yttrande anse medborgarförslaget 
besvarat 
____ 
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 KS/2021:114  
 
§ 145 
Besvarande av Motion - Fritidsbank  
 
Sammanfattning på motion 
I förråd, garage och vindsutrymmen runt om i Sverige finns det mängder av sport 
och fritidsutrustning som sällan eller aldrig används. Med hjälp av konceptet 
”Fritidsbank” som går ut på att samla och ta in sport- och fritidsutrustning som till 
exempel skidor, skridskor, inlines och flytvästar för att sedan låna ut kostnadsfritt 
under en tid så kan begagnade men fungerade prylar återanvändas samtidigt som 
tröskeln sänks för att kunna prova på olika idrotter. Skapandet av en fritidsbank är 
en del i att öka jämlikheten i kommunen utan att den enskildes ekonomi står i 
vägen för detta. 
Skapandet av en fritidsbank i Emmaboda kommun skulle vara positivt för både 
invånare och miljön. Möjligheternas Hus kan vara en viktig aktör i detta då det 
redan i dag lämnas in begagnad fritidsutrustning för insamling och återbruk. 
Skapandet av fritidsbank stödjer några av Agenda 2030 målen bland annat 
• God hälsa och välbefinnande 
• Minskad ojämlikhet 
• Hållbar konsumtion och produktion 

Socialdemokraterna i Emmaboda yrkar att 
• Emmaboda kommun inför tjänsten ”Fritidsbank” 

 
Ärendets beredning 
Kommunens fritidssamordnare utreder ärendet. 
 
Teknik- och fritidsnämndens yttrande 
Teknik- och fritidsförvaltningens roll, i form av fritidssamordnaren, är att 
undersöka möjligheten att införa tjänsten ”fritidsbank” i Emmaboda kommun. 
Teknik- och fritidsförvaltningen är positiv till förslaget att införa tjänsten men en 
etablering av en fritidsbank och att aktiv driva en sådan verksamhet är idag inte 
möjligt för teknik- och fritidsförvaltningen. Teknik- och fritidsförvaltningen 
saknar de resurser som krävs, t.ex. personal och ekonomi, för att driva en 
fritidsbank. Det finns inte heller någon befintlig verksamhet inom förvaltningen 
som kan driva en 
fritidsbank. 
Då teknik- och fritidsförvaltningen inte har resurser att driva en ”fritidsbank” 
föreslås kommunstyrelsen remittera motionen till bildningsförvaltningen för att 
undersöka om exempelvis fritidsgården kan driva verksamheten samt till 
Möjligheternas hus för att undersöka om att de exempelvis kan drivaverksamheten 
genom sin secondhandbutik. 
 
Beslutsunderlag  
Motion – Fritidsbank  
Yttrande – Motion – Fritidsbank 
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TFN 2021-10-06 § 85 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2021-10-06-  85  
att teknik- och fritidsförvaltningen inte har möjlighet att införa tjänsten 
”fritidsbank inom förvaltningen  
att godkänna yttrandet på motionen – Fritidsbank  
att översända yttrandet på motionen – Fritidsbank till kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige för vidare handläggning 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att med hänvisning till Teknik- och fritidsnämnden beslut 2021-10- 06 § 85 och 
yttrande innebärande att teknik- och fritidsförvaltningen inte har möjlighet att 
införa tjänsten ”fritidsbank” inom sin verksamhet, översända motionen till 
Bildningsnämnden och Möjligheternas hus AB. 
____ 
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 KS/2021:371  
 

§ 146 
Remiss Information om beredskapszoner och planeringszon kring 
Oskarshamns kärnkraftverk  

 
Sammanfattning av ärendet och bakgrund 
År 2017 redovisade Strålsäkerhetsmyndigheten rapporten 2017:27 Översyn av 
beredskapszoner. I rapporten redovisas förslag till förändrade beredskaps- och 
planeringszoner kring bland annat de svenska kärnkraftverken (Forsmark, 
Oskarshamn (Simpevarp) och Ringhals). Länsstyrelserna i Kalmar, Halland och 
Uppsala har tillsammans med Strålsäkerhetsmyndigheten (SSM) och Myndigheten 
för samhällsskydd och beredskap (MSB) under 2020 och 2021 gjort ett arbete i 
form av planeringsunderlaget Införande av förändrade beredskapszoner (452-
2675-21). Planeringsunderlaget tillsammans med de remissvar som inkommit har 
legat till grund för det fortsatta arbetet med att ta fram förslag på inre och yttre 
beredskapszoner samt planeringszon kring Oskarshamns kärnkraftverk.  
 
Länsstyrelsen i Kalmar län vill i detta skede delge de förslag som finns för berörda 
kommuner, länsstyrelser, SSM och MSB för att på så vis få in synpunkter i 
enlighet med FSO 4 kap. 21c§ innan beredskapszonerna och planeringszonen 
fastställs. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet är remitterat till Emmaboda kommun, kommunledningskontoret, för 
yttrande. Ärendet har hanterats av kommunens säkerhetssamordnare. Synpunkter 
från andra verksamheter har inte inhämtats. 
Samråd har skett med Länsstyrelsens handläggare för kärnenergiberedskap. 
Ytterligare behov av förändringar i sakinnehållet har inte identifierats i 
beredningen. 
 
Förvaltningens roll 
För att bibehålla och skapa förutsättningar att öka Emmaboda kommuns robusthet 
att motstå omfattande samhällsstörningar föreslår kommunledningskontoret 
kommunstyrelsen att fatta beslut om att lämna föreliggande förslag utan 
synpunkter. 
 
Konsekvensbeskrivning 
Del av Emmaboda kommun kommer enligt det liggande förslaget ingå i 
Planeringszonen, som i stort sträcker sig 100 km från kärnkraftverket på 
Simpevarpshalvön. Emmaboda har placerats i kategori 3, där man bedömt att 
inkludera hela kommunen medför ett oskäligt långt avstånd från kärnkraftverket. 
Därför föreslås att gränsdragningen för planeringszonen följer väg 25 norr ifrån, 
mot Eriksmåla och öster ut mot Nybro kommun. 
(remissen anger väg 28, vilket är en felskrivning, det är väg 25 som avses) 
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Riktlinjer vid utformning av planeringszonen enligt kategori 3 
• I de fall där liten del av kommunen berörs och där det inte är stora 

befolkningsmängder inom 100 km bör inte kommunen ingå i 
planeringszonen. 

• I de fall där kommuner har huvuddelen av befolkningen inom eller strax 
utanför 100 km bör kommunen ingå i planeringszonen. 

• I undantagsfall kan det finnas skäl att frångå principen om gränsdragning på 
kommunnivå och överväga att istället inkludera delar av en kommun om 
större del av befolkningen bor inom eller strax utanför 100 km. I detta fall 
då kommungränser inte används är det viktigt att tänka på att utformningen 
av planeringszonen ska vara lätt att kommunicera. Gränsdragningen bör i 
detta fall i möjligaste mån följa naturliga gränser såsom järnvägar, vägar, 
vattendrag och städer.  

 
I planeringszonen ska följande förberedelser förekomma enligt FSO: 
 
• Strålningsmätning  
• Utrymning av allmänheten baserad på strålningsmätning  
• Inomhusvistelse  
• Begränsad extrautdelning av jodtabletter  

 
Ekonomiska konsekvenser 
Inga ekonomiska konsekvenser, ingår i budgeterade medel inom ramen för 
åtgärder inom området krisberedskap. 
 
Beslutsunderlag 
Remiss Länsstyrelsens Dnr: 2330-2021, Information om beredskapszoner och 
planeringszon kring Oskarshamns kärnkraftverk. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen besluta 
 
att lämna remissen utan synpunkter, enligt liggande förslag 
____ 
 
Yrkanden 
Johan Jonsson (C) yrkar ändring med följande:  
att Kommunstyrelsen önskar förtydliganden av vilken del av Emmaboda kommun 
som avses ingå i Planeringszonen (Kommunstyrelsen tolkar det som att det är 
nordöstra delen av kommunen, avgränsat av RV 28 och RV 25.) 
att Kommunstyrelsen önskar tydlighet vad gäller samhället Eriksmåla (ingår det i 
zonen eller ej?) 
att i övrigt lämna remissen utan synpunkter, enligt liggande förslag 
 
Propositionsordning 
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Kommunstyrelseberedningens förslag mot Johan Jonssons (C) förslag. 
Ordförande finner att Kommunstyrelsen bifallit Johan Jonssons (C) förslag. 
____ 
 
Kommunstyrelsen besluta 
 
att Kommunstyrelsen önskar förtydliganden av vilken del av Emmaboda kommun 
som avses ingå i Planeringszonen (Kommunstyrelsen tolkar det som att det är 
nordöstra delen av kommunen, avgränsat av RV 28 och RV 25.) 
 
att Kommunstyrelsen önskar tydlighet vad gäller samhället Eriksmåla (ingår det i 
zonen eller ej?) 
 
att i övrigt lämna remissen utan synpunkter, enligt liggande förslag 
____ 
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 KS/2021:392  
 

§ 147 
Avgifter för socialnämnden  

 
Sammanfattning 
Avgifterna i inom socialförvaltningen avser insatser som beviljas enligt  
Socialtjänstlagen (SoL) och Hälso- och sjukvårdslagen (HSL). Emmaboda 
kommun tillämpar ett enhetligt avgiftssystem för service och omsorg som innebär 
att avgiften beräknas på samma sätt oavsett boendeform. 
 
Avgifterna gällande Emmaboda kommuns arbete kring Alkohollagen, 
Tobakslagen och Lagen om receptfria läkemedel följer Prisindex för Kommunal 
Verksamhet (PKV). 
 
Beslutsunderlag  
Avgifter för Socialnämnden 2022  
Avgifter för kommunens arbete enligt Alkohollagen, Tobakslagen och Lagen om 
receptfria läkemedel – 2022 
 
Socialnämnden beslutade 2021-10-20 § 88  
att med kännedom lägga informationen om avgifter inom socialnämnden 2022 till 
handlingarna utan beslut i sak  
att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att anta avgifter för 
socialnämnden 2022  
____  
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta avgifter för socialnämnden 2022  
____ 
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 KS/2020:166  
 

§ 148 
Digitalt deltagande på distans  

 
Bakgrund 
Coronaviruset har gett upphov till digitala lösningar för att på så sätt minska 
kontakten mellan människor och därmed minska smittspridning.  
Emmaboda kommun har med beslut i kommunfullmäktige 2020-03-30 § 27 
beslutat  
att vid sammanträden i kommunfullmäktige, kommunstyrelsen, samtliga 
nämnder, samtliga beredningar, samtliga utskott och krisledningsnämnden i 
Emmaboda kommun får deltagande ske på distans, om särskilda skäl föreligger. 
att ordförande i respektive organ avgör om särskilda skäl föreligger. 
att deltagande på distans får endast ske genom ljud- och bildöverföring i realtid 
samt på ett sådant sätt att samtliga deltagare kan se och höra varandra och delta på 
lika villkor, i enlighet med bestämmelser i kommunallagen. 
att ledamot som önskar delta på distans ska senast 7 dagar före sammanträdet 
anmäla detta till kommunledningskontorets kansliavdelning. Vid särskilda 
skäl/händelse kan anmälan göras närmare inpå sammanträdet. Ordförande avgör 
om deltagande får ske på distans eller ej.  
att uppdra till Kommunstyrelsen att justera ”Arbetsordning för 
kommunfullmäktige i Emmaboda” samt ”Reglementen för nämnder och styrelser i 
Emmaboda kommun”, enligt detta beslut. 
att uppdra till Kommunstyrelsen att utvärdera detta beslut och senast 2021-11-30 
föreslå Kommunfullmäktige att behålla, ändra eller upphäva detta beslut. 
att paragrafen justeras omedelbart 
 
Kommunallagen anger i 5 Kap. 16 § att Ledamöter får delta i fullmäktiges 
sammanträden på distans om fullmäktige har beslutat det. Deltagandet ska i sådant 
fall ske genom ljud- och bildöverföring i realtid samt på ett sådant sätt att samtliga 
deltagare kan se och höra varandra och delta på lika villkor. En ledamot som 
deltar på distans ska anses vara närvarande vid fullmäktiges sammanträde. 
 
Det stipuleras även att om fullmäktige har beslutat att ledamöter får delta i 
fullmäktiges sammanträden på distans, ska arbetsordningen reglera i vilken 
utsträckning sådant deltagande får ske. 
 
I 6 kap. 24 § anges att Fullmäktige ska besluta i vilken utsträckning ledamöter får 
delta i en nämnds sammanträden på distans. Deltagande på distans ska ske på det 
sätt som anges i 5 kap. 16 §.  En ledamot som deltar på distans ska anses vara 
närvarande vid nämndens sammanträde. 
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Det finns flera olika digitala lösningar och verktyg för att kunna hålla möten 
digitalt. Under pandemin har kommunen, i de flesta fall, använt sig av digitala 
sammanträden via Teams.  
 
Konsekvensbeskrivning 
En del utrusning krävs för att klara de digitala lösningarna. Under pandemin har 
det införskaffats en hel delutrustning till kommunens sammanträdeslokaler samt 
en del för att klara sammanträden utanför kommunens egna lokaler.   
Det kan krävas mer investering för mer eller bättre utrusning samt resurser för att 
sköta större samlingar. 
 
Beslutsunderlag 
KF 2020-03-30 § 27 
KS 2021-02-09 § 24 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsens föreslag till kommunfullmäktige 
  
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att lämna beslut 2020-03-30 § 27 oförändrat. 
____ 
 
Yrkanden 
Johan Jonsson (C) yrkar tillägg med följande:  
att uppdra till kommunchefen tillse att kommunfullmäktiges arbetsordning och 
styrelsens och nämndernas reglementen uppdateras. 
 
En enig Kommunstyrelse bifaller Johan Jonssons (C) yrkande. 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att uppdra till kommunchefen tillse att kommunfullmäktiges arbetsordning och 
styrelsens och nämndernas reglementen uppdateras. 
____ 
 
Kommunstyrelsens föreslag till kommunfullmäktige 
  
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att lämna beslut 2020-03-30 § 27 oförändrat. 
____ 
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 KS/2021:149  

 
§ 149 
Riktlinjer för flexibelt arbete  

 
Personalutskottet beslutade 2021-03-23 § 10 att uppdra till kommunchefen att 
upprätta förslag på riktlinjer kring distansarbete. 
 
Personalchefen har tagit fram ett förslag på riktlinjer för att hantera flexibelt arbete 
efter Covid.  
 
Från personalutskottet framförs vikten av att  det tydligt framgår var gränserna går  
mellan arbetsgivares och arbetstagares ansvar.  
 
Riktlinjerna har hanterats i koncerngruppen 2021-09-24 samt behandlats i Central 
Samverkansgrupp i 2021-09-23. 
 
Kommunstyrelsens personalutskott beslutade 2021-10-05 § 16 
att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att anta riktlinjer för 
flexibelt arbete.  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta föreslag till riktlinjer för flexibelt arbete. 
____ 
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KS/2021:249  

 
§ 150 
Policy mot korruption, mutor och jäv  

 
Bakgrund 
I enlighet med kommunens författningssamling ska samtliga policys ses över 
under varje mandatperiod. Aktuell policy togs i kommunfullmäktige 2016-04-11, 
därmed hög tid att genomgå en uppdatering. 
 
 
Förvaltningens förslag 
Vid revidering av befintlig policy har mindre uppdateringar genomförts för att 
vara aktuell. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse policy mot korruption, mutor och jäv 
Förslag på reviderad policy mot korruption, mutor och jäv 
Gällande policy mot mutor, jäv och korruption 
____ 
 
Kommunstyrelsens personalutskotts förslag till kommunstyrelsen  
Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
att anta reviderad policy mot korruption, mutor och jäv.  
____ 
 
Yrkanden 
Jarkko Pekkala (S) yrkar att ärendet återremitteras med motiveringen att det ska 
föras in om utbildning och att det även gäller för förtroendevalda.  
 
Johan Jonsson (C) och Per Adolfsson (S) yrkar bifall till Jarkko Pekkalas (S) 
yrkande.  
____ 
 
Propositionsordning: 
Ska ärendet avgöras idag mot att återremittera ärendet 
Ordförande finner att ärendet ska återremitteras 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2021-06-08 
 
att ärendet återremitteras med motiveringen att det ska föras in om utbildning och 
att det även gäller för förtroendevalda. 
____ 
 
Personalchef Viktor Hellerstedt har redogjort för reviderad policy i 
personalutskottet efter kommunstyrelsen beslut om återremittering.  
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Personalutskottet beslutade 2021-10-05 § 17 att föreslå kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige att anta föreslagen policy mot korruption, mutor och jäv.  
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta föreslagen policy mot korruption, mutor och jäv.  
____ 
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 KS/2021:232  
 

§ 151 
Skrivelse från Bygg- och miljönämnden gällande fortsatt arbete med de 
nedlagda kommunala deponierna  

 
Bakgrund 
Bygg och miljönämnden har i skrivelse 2021-05-07 tillskrivit Kommunstyrelsen i 
egenskap av verksamhetsutövare vid de nedlagda deponierna. 
 
Bygg och miljönämnden önskar svar på följande frågeställningar. 
 

• En plan på det fortsatta arbetet med de nedlagda deponierna, hur 
kommunen avser att arbeta vidare med dessa, förslag till undersökningar 
och riskklassning 

 
• En ny prioritetslista där deponierna rangordnas efter högst prioritet vad 

avser fortsatta undersökningar, främst de deponier som har fått riskklass 2. 
 
De aktuella deponierna är: 

 
 
Prioriteringen är: 

 
 
I Emmaboda kommun finns ett stort antal förorenade områden, som omfattar även 
deponier.  
De två största deponierna är Rasslebygd och Lidahult. Dessa två har varit i drift 
från 1940 talet och fram till 2000. Länsstyrelsen har tillsynen på dessa objekt. 
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Rasslebygd är nu högt på länsstyrelsens priolista av förorenade områden Riskklass 
1, vilket innebär att den ska åtgärdas. Nu pågår arbete med ansökningar om 
statliga bidrag för detta arbete tillsammans med Länsstyrelsen.  
Ansökningarna ställs till Naturvårdsverket, och gäller inledningsvis för 
åtgärdsförberedelser inför täckning. Arbetet är omfattande både personellt och 
ekonomiskt, vilket medför att de mindre äldre deponierna måste vänta på 
ytterligare undersökningar. 
 
Vad det gäller prioriteringslistan anser kommunen att den tidigare rangordningen 
kan kvarstå. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen besluta 
 
att ta svaret som sitt eget och översända det till Bygg- och miljönämnden. 
____ 
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 KS/2021:23, KS/2021:401  
 

§ 152 
VA-taxa 2022  

 
Bakgrund 
Emmaboda Energi- och Miljö AB har kommit in med förslag på taxehöjning för 
Vatten och avlopp.  
 
Kostnaderna för huvudmannaskapet för de kommunala vattentjänsterna har ökat, 
inte minst utifrån ett ökat underhållsbehov då såväl anläggningar som ledningsnät 
är gamla. För att inte hamna i ett läge där kostnaderna för både förebyggande och 
avhjälpande underhåll ökar okontrollerat samtidigt som tillgängligheten och 
leveranssäkerheten minskar måste vi investera i avloppsverk, vattenverk och 
ledningsnät. 
Bolaget tog 2019 fram en långsiktig investeringsplan och tillhörande 
prognosticerad budget för åren 2020-2023. Avskrivningar, löpande underhåll och 
ökad bemanning finansieras genom en höjning av de fasta och de rörliga 
avgifterna medan kassaflödet i samband med investeringarna delvis regleras 
genom att ta upp nya lån. 
 
Under arbetet med att ta fram en ny taxekonstruktion — ett arbete som fortfarande 
pågår — har en genomlysning gjorts av va-verksamheten och dess finansiering. 
Trots noll-budgetar för tidigare år har, främst, ökade underhållskostnader i verk 
och ledningsnät medfört negativa resultat. Enligt vattentjänstlagen ska va-
verksamheten ta ut taxor som motsvarar de nödvändiga kostnaderna och ett 
underskott måste tas igen under kommande år så att verksamheten över tid 
genererar ett nollresultat. Tidsperioden är tre år. Tidigare har underskott täckts via 
resultatfonder för hela bolaget, vilket inkluderar även andra affärsområden. Detta 
är inte tillåtet och vi har därför, tillsammans med konsultföretaget WSP, gjort en 
noggrann genomlysning av verksamheten utifrån kända fakta om såväl tidigare års 
resultat som framtida planer som inkluderar en ökad investeringstakt. Detta 
arbetssätt har också understrukits via ägarkrav om olika separata avkastningskrav 
för olika affärsområden. För AO Va är kravet ett nollresultat löpande över fyra år 
(motsvarande men inte avgränsat av en mandatperiod). 
 
De planerade investeringarna ska förbättra ledningsnät och anläggningar för att 
dels minska det kostsamma underhållsbehovet, dels öka våra möjligheter att 
hantera de följder som de prognosticerade klimatförändringarna med för med mer 
extremväder, inkluderande torrperioder och översvämningar. 
Höjningen till 2022 innebär förutom att bidra till täckning av ökade investerings- 
och driftskostnader också att skulden från tidigare år delvis betas av och enligt den 
lagda planen ska vi vara ikapp och ha ett ackumulerat nollresultat 2024. 
 
Avgifter efter höjning 
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Avgift per fastighet utgår med 5 000 kr i fast avgift för en vanlig vattenmätare av 
konsumentstorlek, qn 2,5 m 3/h, och den rörliga avgiften är 45,86 kr/m3. För mer 
detaljer, se det bilagda förslaget till ny taxa. 
 
Höjning för normalförbrukare 
Höjningen för en villa med årlig förbrukning av 150 m3 är 158,08 kr/mån eller 1 
897 kr/år 
Höjningen för en lägenhet på 62,5 m 2 är 62,64 kr/mån eller 756 kr/år. 
Lägenhetsförbrukningen utgår från en normallägenhet enligt Nils 
Holgerssonmodellen. 
För mer detaljer, se det bilagda förslaget till ny taxa. 
 
Emmaboda Energi- och Miljö AB beslutade 2021-10-21 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att godkänna en 
taxehöjning för Vatten och avlopp att tas ut som en höjning med 19,0 % av både 
den rörliga och fasta taxan från och med för att möjliggöra de kraftigt ökade 
investeringarna, de ökade satsningarna på underhåll av vatten- och reningsverken 
under 2022 samt att säkra ett nollresultat över tid enligt vattentjänstlagens krav. 
 
Beslutsunderlag 
Energi 20211021 signerat 
Tjänsteskrivelse VA 2022 
 
Yrkanden 
Stig-Ove Andersson (S), Bo Sunesson (C), Jarkko Pekkala (S) och Annika 
Karlsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelseberedningens förslag. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att godkänna en taxehöjning för Vatten och avlopp att tas ut som en höjning med 
19,0 % av både den rörliga och fasta taxan från och med 2022-01-01 för att 
möjliggöra de kraftigt ökade investeringarna, de ökade satsningarna på underhåll 
av vatten- och reningsverken under 2022 samt att säkra ett nollresultat över tid 
enligt vattentjänstlagens krav. 
____ 
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 KS/2021:23, KS/2021:400  
 

§ 153 
Avfallstaxa 2022  

 
Bakgrund 
Emmaboda Energi- och Miljö AB har kommit in med förslag på taxehöjning för 
avfall. 
 
Emmaboda Energi och Miljö AB har kommunens uppdrag att svara för 
mottagande av hushållsavfall inom kommunen. Detta innebär att samla in 
kärlavfall vid hushållens fastigheter, att via underleverantören Möjligheternas Hus 
AB ta emot grovavfall vid kommunens återvinningscentral, att se till att avfallet 
omhändertas vid lämplig anläggning samt att hantera tömning av slam från 
enskilda avloppsanläggningar vilket alltså också är ett hushållsavfall. 
 
Kommunfullmäktige fastställer renhållningstaxan och man har valt att uppmuntra 
till ökad avfallssortering genom att, där matavfallsinsamling erbjuds, ta en högre 
avgift för den som väljer att enbart lämna en osorterad brännbar fraktion som även 
innehåller matavfall medan de som antingen sorterar ut och lämnar matavfall i ett 
separat kärl eller hemkomposterar, får en lägre taxa. 
 
Ursprungligen fanns ett lagförslag att gälla från 1 januari 2021 om att alla hushåll 
skulle erbjudas hämtning av matavfall. För Emmabodas del innebar det att man 
förutom de redan etablerade tätortskunderna också skulle samla in matavfall på 
landsbygden. Utifrån att vi dels ville hinna i tid, dels att det passade bäst utifrån 
löptider för gjorda upphandlingar beslutades att Emmaboda kommun skulle införa 
hämtning av matavfall från den 1 april 2020. Detta sjösattes och har fungerat väl. 
Därefter har lagförslaget ändrats så att det är först 1 januari 2023 som kravet 
kommer, bland annat utifrån att många kommuner rapporterade att de inte skulle 
hinna i tid. 
 
Avfallstaxan fick en ny konstruktion men nivån på taxan bibehölls eftersom taxan 
är väldigt dynamisk och därmed är det totala utfallet svårt att förutse. Intäkterna 
påverkas av vilka val de enskild hushållen gör och det är inte möjligt att utifrån 
utfall i andra kommuner träffsäkert gissa vilka val som kommer att göras. Vår 
konsult som arbetat med införande av nya taxor i många svenska kommuner rådde 
oss till att avvakta minst ett år för att kunna se utfallet innan vi justerade taxans 
nivå. 
Nu har vi ett tillförlitligt material att utgå ifrån och har lagt en budget som — i 
enlighet med ägarnas resultatkrav — ger ett nollresultat. 
 
Avgifter efter höjning 
Vi föreslår att de fasta och löpande avgifterna för hämtning av hushållsavfall 
förutom slam höjs med i genomsnitt 2,4 %. Vi föreslår också att avgiften för 
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slamtömning höjs från 981 kr till 1 250 kr för att ge kostnadstäckning. För den 
som undrar blir den nya avgiften i paritet med kringliggande kommuner. 
 
Höjning för normalförbrukare 
Höjningen för en villa är 4,17 kr/mån eller 50 kr/år 
Höjningen för en lägenhet på 62,5 m2 är 5,98 kr/mån eller 71,76 kr/år. 
Lägenhetsförbrukningen utgår från en normallägenhet enligt Nils 
Holgerssonmodellen. 
 
Emmaboda Energi- och Miljö AB beslutade 2021-10-21 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att godkänna en 
taxehöjning för avfall att tas ut som en höjning med i genomsnitt 2,4 % av både 
den rörliga och fasta taxan för hämtning av hushållsavfall utom slam och en 
höjning av avgiften för slamtömning från 981 kr till 1 250 kr. 
 
Yrkanden 
Stig-Ove Andersson (S), Bo Sunesson (C) och Annika Karlsson (S) yrkar bifall till 
kommunstyrelseberedningens förslag. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att godkänna en taxehöjning, fr.o.m. 2022-01-01, för avfall att tas ut som en 
höjning med i genomsnitt 2,4 % av både den rörliga och fasta taxan för hämtning 
av hushållsavfall utom slam och en höjning av avgiften för slamtömning från 981 
kr till 1 250 kr inkl. moms.  
____ 
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 KS/2021:18, KS/2021:386, KS/2021:399  
 

§ 154 
Elnäts-taxa 2022  

 
Bakgrund 
Emmaboda Elnät AB har kommit in med förslag på elnäts-taxa. 
 
Ärendet behandlades av kommunstyrelsen 2021-10-25 § 136. 
Kommunstyrelsen ska ha möjlighet att yttra sig kring beslut om elnäts-taxan.  
 
Emmaboda Elnät AB har nätkoncession för ungefär halva Emmaboda kommun, 
från Emmaboda tätort och norrut. Koncessionsområdet följer inte 
kommungränserna. 
 
Nätkoncessionen innebär att bolaget har ensamrätt på att distribuera el i lokalnätet 
inom koncessionsområdet. Eftersom detta innebär en monopolsituation regleras 
prissättningen av Energimarknadsinspektionen som vart fjärde år sätter en så 
kallad intäktsram utifrån de kostnader som drivandet av elnätet medför. 
 
Inför beslutet för tillsynsperioden 2020-2023 har intäktsramen för Emmaboda 
Elnät AB satts till 157,6 miljoner kronor. Det är alltså summan av vad bolaget får 
ta ut av kunderna, givet en viss produktion, under fyraårsperioden. 
 
Om man räknar utifrån förra periodens faktiska utfall skulle vi kunna höja 
elnätstaxan med drygt 6,5 % per år under perioden och ändå hålla oss inom 
Energimarknadsinspektionens intäktsram. 
 
Föreslagen justering av elnätstaxan för Emmaboda Elnät AB 
 
Elnätstaxan för Emmaboda Elnät AB sätts utifrån en budget som hitintills siktat 
på ett resultat nära noll. Förutom att kunna täcka de egna kostnaderna för 
nödvändiga investeringar har inget resultatkrav funnits från ägarna utan fokus har 
legat på att erbjuda kunderna ett driftsäkert elnät till ett rimligt pris. 
 
Nytt för året är ett ägarkrav på avkastning på 2 % av det egna kapitalet. 
 
Under hösten 2020 har ett antal samverkande faktorer — höga priser på kol, 
naturgas och olja som i stor utsträckning används för elproduktion i Europa, höga 
priser på utsläppsrätter ovanligt låga nivåer i stora vattenmagasin i Norge och 
Sverige — lett till höga elhandelspriser, framförallt i elområde SE4 dit Emmaboda 
hör. Ett elnätsbolag tjänar inte mer pengar för att priset på elenergi ökar. Däremot 
ökar elnätsbolagens så kallade opåverkbara kostnader då kostnaden för de 
ofrånkomliga nätförlusterna ökar. Elnätsbolagen köper energi från 
elhandelsföretag för att täcka sina nätförluster. Detta fungerar i hela kedjan, från 
nationellt stamnät via regionalt överliggande nät och så vårt eget lokalnät. I 
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slutänden betalar kunderna för denna kostnad. Vår regionnätsleverantör E-ON har 
fått en högre nätavgift från sin leverantör, Svenska Kraftnät. Det innebär att E-ON 
aviserat höjningar på 21 % för 2022 jämfört med den nätavgift vi betalat för 2021. 
 
Våra egna nätförluster ökar inte i kostnad men det beror på att vi har tecknat ett 
fastprisavtal med vår elhandelsleverantör. Trots det behöver vi ta ut E-Ons 
prishöjning mot våra kunder. 
 
Vår egen budget ger vid handen att vi behöver höja nätavgiften för att kompensera 
för de kostnader som kommer av en fortsatt hög investeringstakt där vi 
underhåller och bygger ut vårt elnät för säkrare elleveranser och för ökad 
kapacitet. Många av de satsningar som görs i samhället i stort för att minska 
utsläppen av koldioxid har ökad elförbrukning som en del av lösningen. En annan 
stor investering både avseende pengar och arbetsinsats rör de nya elmätare som 
enligt lag ska installeras fram till 2025. Sammantaget medför detta en höjning av 
1,4 %, vilken är den del av den totala höjningen som kan jämföras med tidigare 
års taxejusteringar. 
 
Utöver den tillkommer en höjning för att säkerställa det nya avkastningskravet 
från ägarna. Kravet är 2 % av det egna kapitalet vilket motsvarar en höjning av 
taxan på 2,2%. 
 
Slutligen medför höjning av avgiften till överliggande nät en höjning av vår taxa 
5,45 %. 
 
Vi föreslår alltså en total höjning på i genomsnitt 9,05 % att gälla för år 2022. Värt 
att notera är att opåverkbara kostnader som till exempel avgifter till överliggande 
nät inte medför någon begränsning utifrån den givna intäktsramen utan den 
justeras för att täcka dessa. 
 
Höjning för normalförbrukare inom Emmaboda Elnäts koncessionsområde 
 
Höjningen för en villa med elvärme och elförbrukning av 20 000 kWh/år är 70,50 
kr/mån eller 846 kr/år 
 
Höjningen för en villa som värms på annat sätt och elförbrukning 5 000 kWh/år är 
28,08 kr/mån eller 337 kr/år 
 
Höjningen för en lägenhet på 62,5 m 2 är 7,60 kr/mån eller 91 kr/år. 
Lägenhetsförbrukningen utgår från en normallägenhet enligt Nils 
Holgerssonmodellen. 
 
Emmaboda Elnät AB beslutade 2021-10-21 
Beslut: att godkänna en taxehöjning för elnät med i genomsnitt 9,05 % från 2022-
01-01 . 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
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att med kännedom notera informationen till protokollet.  
____ 
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 KS/2021:11  
 

§ 155 
Avsägelse av uppdrag från Martin Henriksson (SD) som ledamot i 
Bygderådet, ledamot i Näringslivsrådet, ledamot i Föreningsrådet och som 
ersättare i Ungdomsrådet från 2021- 11-01  
 
Bakgrund  
Martin Henriksson (SD) har meddelat att han avsäger sig uppdragen från 2021- 
11-01: 
ledamot i Bygderådet, platsen tillsätts från Kommunstyrelsen 
ledamot i Näringslivsrådet, platsen tillsätts från Kommunstyrelsen 
ledamot i Föreningsrådet, platsen tillsätts från Kommunstyrelsen 
ersättare i Ungdomsrådet, platsen tillsätts från Kommunstyrelsen 
____  
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att entlediga Martin Henriksson (SD) från följande uppdrag fr. o. m. 2021-11-01: 
ledamot i Bygderådet, platsen tillsätts från Kommunstyrelsen 
ledamot i Näringslivsrådet, platsen tillsätts från Kommunstyrelsen 
ledamot i Föreningsrådet, platsen tillsätts från Kommunstyrelsen 
ersättare i Ungdomsrådet, platsen tillsätts från Kommunstyrelsen 
____ 
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 KS/2021:11  
 

§ 156 
Avsägelse av uppdrag från Bo Mårtensson (SD) som ersättare 
Näringslivsrådet 2021- 09-01  

 
Bakgrund  
Bo Mårtensson (SD) har meddelat att han avsäger sig uppdrag från 2021- 09-01: 
ersättare i Näringslivsrådet, platsen tillsätts från Teknik- och fritidsnämnden 
____  
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att entlediga Bo Mårtensson (SD) från följande uppdrag fr. o. m. 2021-09-01: 
ersättare i Näringslivsrådet, platsen tillsätts från Teknik- och fritidsnämnden 
____ 
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 KS/2021:10, KS/2021:15, KS/2021:16, KS/2021:18, KS/2021:23, KS/2021:27  
 

§ 157 
Meddelanden 2021  

 
M 1 Styrelseprotokoll EMFAB 2021-09-29 
M 2 Protokoll styrelsen KFKL 211007 
M 3 Elnät 2021.10-21 
M 4 Energi 2021-10-21 
M 5 Styrelseprotokoll 2021-10-14 EFFAB 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet 
 
____ 
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Voteringar        
 
 Parti Ledamöter   § 143 

       
   Ja     Nej   Avst 
1 C Johan Jonsson X   
2 M Emma Åhlander Hansson X   
3 M Leif Karlsson X   
4 C Bo Sunesson X   
5 (-) Bo Eddie Rossbol X   
6 KD Gull-Britt Hellborg X   
7 SD Johan Karlsson  X  
8 S Stig-Ove Andersson  X  
9 S Per Adolfsson  X  
10 S Annika Karlsson  X  
11 S Jarkko Pekkala  X  
12 S Marie-Louise Eddegård  X  
13 S Jan-Olof Jäghagen  X  
      
   6 7 - 
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